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Perfect Investment in Eichwalde near Berlin

毗邻柏林的完美投资项目

I. Basic information of the area (the land)

一、项目区域概况

Nearby Berlin you would get the opportunity to have a perfect investment for a

residential property. The area of 911 square meter is absolutely perfect for building up 1-2

family houses or an apartment house of maximum 4 apartments. The grant of the building

confirmation is proofed and will be given after application by the government. Also, new

buildings have no restrictions about the renting amount – therefore an extra benefit for a safe

and interesting investment with a good interest and a high appreciation value.

此条件优越的住宅投资项目，毗邻德国柏林，占地面积 911平方米，适合建造一

到两套别墅或者一栋 4 套的公寓房。该项目的建筑许可证已获批，业主向政府申请即

可获取。而在租金限额方面新建住房不受限制，因此，这绝对是一个十分有保障、极

具升值空间、高回报率的投资项目。

II. Benefits of Investment in German Properties

二、德国项目投资优势

Germany, the rising star is competing against UK, Canada, US and Australia on the

international real estate market. For many real estate investors, they are more willing to

choose low-risk projects, and Germany is considered a "new safe haven" for capital.

There are many benefits of doing investment in Germany. The combination of benefits

such as affordability, high quality, stability and with great potential of Germany is paving the

way for a robust ecosystem for an international audience.
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德国是全球房地产市场的后起之秀，与英国，加拿大，美国和澳大利亚一样，房

地产市场蓬勃发展。绝大部分投资者青睐于选择投资风险低的项目，而德国被公认为

2019 年资本的“避风港”，正是投资者的不二选择。

投资德国房地产项目的好处不胜枚举：价格实惠，质量有口皆碑，稳定可靠，发

展前景极佳，德国房地产市场发展朝气蓬勃，誉满全球。

1. Affordable to buy

1. 价格实惠

As a developed country, Germany has lower housing prices and it has become a target

market for global investors. Berlin has one of the cheapest house prices in the first-tier cities

of the European capital, and the same specifications of housing in London and Paris are at

least several times the price of Berlin. The interest rate of foreigners buying a house in

Germany is low and depends about the input of own capital and the kind of project. Foreign

people who buy property in Germany have rights that are equal to those enjoyed by German

citizens.

德国是一个发达国家，但房价相对较低，是全球投资者接踵而来的市场。而柏林

是欧洲首都一线城市中房价最低的城市之一，相比而言，伦敦和巴黎同样规格的住房

价格至少是柏林的几倍。外国购房者在德国购房利率很低，取决于其投入的资金和项

目的类型，而且在德国购买房产的外国购房者享有与德国公民同等的权利。

2. High quality

2. 质量上乘

The construction of the houses in Germany is great and it can be used for over one

hundred years. Germany is considered as the real paradise country in the world with its

perfect social welfare security system, first-class free education, advanced medical services,

high-quality building facilities, pleasant climate, and 70% of the country's forest coverage and

greening rate.
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德国的房屋建筑质量上乘，可以使用一百多年。此外，德国拥有完善的社会福利

保障体系、一流的免费教育、先进的医疗服务、优质的建筑设施、宜人的气候，70%

的森林覆盖率和绿化率，享负“人间天堂”盛誉。

3. Stable market

3. 市场稳定

Germany has strong corporate governance, this with being the 4th largest economy

globally, proven robustness during economic cycles, supply shortage of apartments and

increasing inward migration sets a benchmark for stable property investments.

德国是全球第四大经济体，拥有强大的企业监管体系，经济发展势头强劲，目前

德国公寓供不应求，而外来移民日益增长，这些为房地产投资稳定发展奠定坚实的基

础。

4. Full of potential

4.潜力无限

There is a high rent-to-sales ratio in Germany, the rate of owning a house is about 40%,

while the rate of renting a house is about 60%, and the rate of renting a house is even as high

as 77% among young people, which means that investment in German real estate can obtain

stable rental income. Such a high rental housing rate makes the German rental market active

and developed, real estate rental frequency is fast, the vacancy rate is low, and rental income

is guaranteed. At the same time, Berlin's population is becoming more diverse. Now the

demand has exceeded the supply. It is valuable for investors to seize the opportunity in

Germany.

德国的租售比很高，目前德国拥有房产的比率约为 40%，租房比率约为 60%，年

轻人的租房比率更是高达 77%，因此投资德国房地产可获得稳定的租金收入。房屋出

租率高为德国租赁市场注入活力，房屋出租频率快，空置率低，租金收入有保障。与

此同时，柏林人口愈加多样化，德国租赁市场供不应求。对于投资者来说，目前投资

德国是千载难逢的好机遇。
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III. Advantages of the area

三、区位优势

There are many advantages nearby, including the transportation, schools, factory and

good environment, ect.

项目位置极佳，交通便利，教育资源配套完善，环境优美。

Items类别 Advantages优势

Location地理位置

 Directly in the city of Eichwalde, a good address of family houses项

目位于艾希瓦尔德市，适合建造家庭住宅

 Perfect situation for renting and for own use出租自住两相宜

Transportation交通

情况

 Flughafen (Airport) Berlin-Brandenburg Willy Brandt

柏林-勃兰登堡州（机场）

 Expressway to Belin (30mins)经高速公路 30分钟可达柏林

 Train station with regular S-Bahn to Berlin (25mins)搭乘火车 25分

钟可抵柏林火车站

School教育资源
 Kindergarten, primary school, middle school and high school are

reachable by foot举步之遥可达幼儿园，小学，初中和高中

Factory大型企业  Newly-built Tesla factory特斯拉工厂

Environment周边

环境

 Perfect green area around with lakes and forests项目周边有湖泊和

森林绿地，环境优美
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Other facility其他

设施

 The area is completely free and brushed项目所在区域开发完善

 With Gas, water, energy in the street项目所处街道煤气、水、能

源配备齐全

There are many advantages nearby, including the transportation, schools, factory and

good environment, ect.

项目位置极佳，交通便利，教育资源配套完善，环境优美。

IV. Price

四、价格

Sold by出售 Price价格

Whole Building

整栋  1.95 Million Euro

Unit

单元  5,950 Euro/m2

Parking Place

车位  15,000 Euro（plus 1 storage room）

Estimated Rent

预计租金  15~18 Euro/m2

Every unit includes a free storage room outside and a balcony/garden.

In the floor plan, the circle stands for barrier-free/wheel chair accessible for ground floor apartment.
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You want to know more? Understandable – such a good investment! Call your Consultant for

this tailored-made investment immediately!

这绝对是不可多得的投资项目，想了解更多吗？敬请致电我们的投资顾问，为您进行

量身定制投资计划！

Contacts联系方式：

Phone:

Dietmar Krywald + 852 5598 9150 (German/English)

Alice Li + 852 5217 2608 (English/Mandarin/Cantonese)

Alice Li +86 18420023576 (English/Mandarin/Cantonese)

电话：

Dietmar Krywald + 852 5598 9150 (德语/英语)

李静 + 852 5217 2608 (英语/普通话/粤语)

李静 +86 18420023576 (英语/普通话/粤语)

E-mails:

Dietmar Krywald: dietmar.krywald@kowloonland.com.hk

Alice Li: alicelijing@kowloonland.com.hk

电邮地址：

Dietmar Krywald: dietmar.krywald@kowloonland.com.hk

李静: alicelijing@kowloonland.com.hk

For more details, please look at the attachments.

更多详情，敬请参阅附件。
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Attachment 1：Eichwalde

附件 1：Eichwalde (艾西瓦尔德)
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Attachment 2: The location of the project

附件 2：项目所在位置
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Attachment 3: The area of the project

附件 3：项目面积
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Attachment 4: Residential floor plan

附件 4：住宅规划图
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Attachment 5: Previous Residential Floor Plan (For reference only)

附件 5：住宅规划图(仅供参考）
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